

Advisory

Wearing of Face Masks and Scanning of MySejahtera QR Code are required at Resorts World Genting

The Malaysian Government has announced that wearing face masks in crowded public areas is required starting from 1 August 2020.

In line with this directive, all guests visiting Resorts World Genting are required to wear face masks. Guests must also scan the MySejahtera QR code at all main entrances of the resort prior to entry for contact tracing purposes. For your convenience, we encourage you to download the MySejahtera mobile app before your arrival.

As part of our efforts to keep our community safe, the resort will not admit individuals with a body temperature of 37.5°C and above; display flu-like symptoms; Persons Under Surveillance (PUS); and Persons Under Investigation (PUI).

We thank you for your support in keeping the resort and our community safe.

[Click here](#) to learn more about other health and safety measures we're practising at Resorts World Genting.

Pemakaian Pelitup Muka dan Imbasan Kod QR MySejahtera dikehendaki di Resorts World Genting

Kerajaan Malaysia telah mengumumkan pemakaian pelitup muka di tempat awam bersesak adalah dikehendaki bermula 1 Ogos 2020.

Selari dengan arahan ini, semua pengunjung Resorts World Genting dikehendaki memakai pelitup muka. Pengunjung juga perlu mengimbas kod QR MySejahtera di laluan masuk utama di resort untuk tujuan pengesanan kontak.

Resort kami tidak membenarkan kemasukan pelawat yang mempunyai suhu badan 37.5 ° C dan ke atas; memaparkan gejala seperti selesema; serta Individu Di bawah Pengawasan (PUS); dan Individu yang Disiasat (PUI).

Kami mengucapkan terima kasih atas kerjasama anda dalam memastikan keselamatan resort dan komuniti kami.

[Klik sini](#) untuk ketahui lebih lanjut langkah-langkah kesihatan dan keselamatan kami di Resorts World Genting.

云顶世界推行强制性佩戴口罩及使用 MySejahtera 应用程序扫描二维码的措施。

马来西亚政府较早前已经宣布，由 2020 年 8 月 1 日开始，凡身处人潮拥挤的公众场所者一律须强制性佩戴口罩。

为了配合政府实行的此项措施，所有到访云顶世界的游客都必须佩戴口罩。此外，在所有主要入口处，游客也必须扫描 MySejahtera 二维码，以进行联系追踪。为了您的方便起见，我们强烈建议您在抵达云顶世界前先下载 MySejahtera 应用程序。

为了维护我们的社区安全，云顶世界不允许任何体温在 37.5°C 及以上者、出现感冒症状者、健康状况正接受监督者（PUS），以及健康状况正接受调查者（PUI）进入。

我们衷心感谢您的支持及配合，以保持本度假村的安全。

[点击此处](#)以了解更多关于我们在云顶世界采取的其他健康及安全措施。